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Abstract:

This article explores the relationship between the values of masculinity and femininity and the first
effect on the socialization of the social society. Despite the economic and social changes experienced by
the Tibetan society and its relative progress and progress in the Western world, we find that the values of
masculinity are still present strongly and influential in the methods Socialization and dominance over

them, resulting in a failure in learning roles for both sexes.
Keywords: symbolic violence, male domination, socialization.

Résum:

Cet article explore la relation entre les valeurs de masculinité et de féminité et le premier effet sur
la socialisation de la société sociale Malgré les changements économiques et sociaux vécus par la société
tibétaine et ses progrés relatifs et progressifs dans le monde occidental, nous constatons que les valeurs de
la masculinité sont toujours présentes et influentes dans les méthodes La socialisation et la domination sur
eux, entrainant un échec dans l'apprentissage des réles pour les deux sexes.

Mots-clés: violence symbolique, domination masculine, socialisation.
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